

Re-election of Ms Catherine Trautmann as President of the Eurimages Fund

Strasbourg, 13.01.2021 - At its last meeting, the Board of Management of the Council of Europe's Eurimages Fund re-elected Ms Catherine Trautmann unanimously and by acclamation as President of the Fund for a second four-year term starting on 1 January 2021.

The President of the Centre National du Cinéma et de l'image animée (CNC) who, with the support of the French Minister of Culture, had put forward the candidacy, congratulated Ms Trautmann on a re-election that testified to the excellent results achieved during her first term of office. During this period she successfully led the reform of the governance and functioning of the Fund to its conclusion and adoption by the Committee of Ministers of the Council of Europe. The details of this far-reaching reform will be finalized during the course of 2021 and it will come into force on 1 January 2022.

Ré-élection de Mme Catherine Trautmann à la présidence du Fonds Eurimages

Strasbourg, 13.01.2021 – Lors de sa dernière réunion, le Comité de direction du Fonds Eurimages du Conseil de l'Europe a réélu à l'unanimité et par acclamation Madame Catherine Trautmann au poste de Présidente du Fonds Eurimages pour un deuxième mandat de quatre ans à compter du 1er janvier 2021.

Le Président du Centre National du Cinéma et de l'image animée (CNC) qui présentait cette candidature soutenue par la Ministre de la Culture en France s'est réjoui de cette réélection qui témoigne de l'excellence du bilan de Madame Catherine Trautmann au cours de son premier mandat, lors duquel elle a notamment mené la réforme de la gouvernance et du fonctionnement du Fonds à son terme avec son adoption par le Comité des Ministres du Conseil de l'Europe. Cette profonde réforme dont les modalités seront finalisées au cours de l'année 2021 entrera en vigueur au 1er janvier 2022.

Since it was set up in 1988, EURIMAGES has supported 2 163 co-productions for a total amount of approximately 623 million euros.

Depuis sa création en 1988, EURIMAGES a soutenu 2 163 coproductions pour un montant total d'environ 623 millions d'euros.

40 member States / 40 Etats membres

Albania/Albanie - Armenia/Arménie - Austria/Autriche - Belgium/Belgique - Bosnia and Herzegovina/Bosnie-Herzégovine - Bulgaria/Bulgarie - Canada* - Croatia/Croatie - Cyprus/Chypre - Czech Republic/République tchèque - Denmark/Danemark - Estonia/Estonie - Finland/Finlande – France - Georgia/Géorgie - Germany/Allemagne - Greece/Grèce - Hungary/Hongrie - Iceland/Islande - Ireland/Irlande - Italy/Italie - Latvia/Lettonie - Lithuania/Lituanie – Luxembourg - Montenegro/Monténégro - Netherlands/Pays-Bas - North Macedonia/Macédoine du Nord - Norway/Norvège - Poland/Pologne – Portugal - Romania/Roumanie - Russia/Russie - Serbia/Serbie - Slovakia/Slovaquie - Slovenia/Slovénie - Spain/Espagne - Sweden/Suède - Switzerland/Suisse - Turkey/Turquie – Ukraine

*Associate member /Membre associé

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member States.

Organisation politique fondée en 1949, le Conseil de l'Europe veille au renforcement de la démocratie et des droits de l'homme à l'échelle du continent. Il élabore des réponses communes aux défis sociaux, culturels ou juridiques posés à ses 47 Etats membres.

